
Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehouder Afgedaan
Navraag doen wachtlijsten 
CvE

Raadsvergadering 13-07-
2021 11. Vragenronde

Wethouder Dekker zegt toe uit te zoeken of 
sprake is van wachtlijsten bij het Centrum 
voor Elkaar.

Ali Dekker Nee

Informatie verstrekking 
geld coronasteun

Raadsvergadering 13-07-
2021 10. Subsidieplafond 
voor tijdelijke 
subsidieregeling 
coronasteun

Wethouder Rensen zegt toe dat er een 
informatienota volgt over de verstrekking 
en verantwoording van de gelden.

Jocko Rensen Nee

Vlogweergave recreatie- 
en toerismevoorzieningen 
tijdens zomerreces

Raadsvergadering 08-07-
2021 7.1. Kadernota 
2022-2025

Wethouder Rensen zegt toe om: tijdens het 
zomerreces een vlogweergave te geven van 
de recreatie- en toerismevoorzieningen in 
de directe omgeving. Met de ambtenaar 
opnemen wat daarvoor nodig is.

Jocko Rensen Nee

Verkennen terugdraaien 
OZB-verhoging

Raadsvergadering 08-07-
2021 7.1. Kadernota 
2022-2025

Wethouder Heijmerink zegt toe om in de 
verkenning bezuinigingen voor het jaar 
2023 mee te nemen wanneer de OZB-
verhoging eventueel kan worden 
teruggedraaid.

Paul Heijmerink Nee

Verkenning bezuinigingen Raadsvergadering 08-07-
2021 7.1. Kadernota 
2022-2025

Wethouder Heijmerink zegt toe om een 
verkenning bezuinigingen te houden (voor 
het jaar 2023).

Paul Heijmerink Nee

Informeren bij overblijven 
coronasteun

Open Huis 01-07-2021 5. 
Subsidieplafond voor 
tijdelijke subsidieregeling 
coronasteun

Wethouder Rensen zegt toe om de raad te 
informeren wanneer geld over is van deze 
tijdelijke subsidieregeling coronasteun.

Jocko Rensen Nee



Beantwoording vragen 
Jaarrekening 2020

Open Huis 27-05-2021 3. 
Jaarrekening 2020

Wethouder Heijmerink zegt toe om 
openstaande vragen schriftelijk te (laten) 
beantwoorden. Deze zijn:  - De vragen van 
raadslid dhr. J. Sterk over de handhaving - 
De vraag van raadslid mevr. Toersen over 
lagere lasten bij minimabeleid versus lastig 
jaar corona, verwachting zou toch zijn dat 
de lasten toenemen? - De vraag van 
raadslid mevr. Toersen: wat doet de 
gemeente voor goede 
informatievoorziening van mensen die niet 
of beperkt digitaal vaardig zijn? - De vraag 
van raadslid dhr. Kool: welke acties zijn er 
i.v.m. corona voor ondernemers, 
sportverenigingen, welzijnsorganisaties en 
scholen, inwoners?

Paul Heijmerink Nee

Raadsinformatienota over 
harmonisatie toesturen

Open Huis 27-05-2021 2. 
Presentatie RID Utrecht

Burgemeester Van Bennekom zegt toe om 
een raadsinformatienota aan de raad te 
zenden over harmonisatie (de wil tot 
samenwerken, eventuele knelpunten en de 
voor- en nadelen van samenwerken).

Ruud van Bennekom Nee

Terugkomen naar raad 
met opmerkingen die 
meer aandacht vragen

Raadsvergadering 12-05-
2021 6.1. Plan van 
Aanpak Stationsomgeving

Wethouder Rensen zegt toe om zo vaak als 
nodig terug te komen naar de raad met 
onderwerpen die meer aandacht vragen

Jocko Rensen Nee



Raad aan het stuur bij 
uitgangspunten

Raadsvergadering 12-05-
2021 6.1. Plan van 
Aanpak Stationsomgeving

Wethouder Rensen zegt toe om de raad aan 
het stuur te laten zitten als uitgangspunten 
worden vastgelegd.

Jocko Rensen Nee

Informele bijeenkomsten 
Stationsomgeving

Open Huis 22-04-2021 1. 
Plan van Aanpak 
Stationsomgeving

Wethouder Rensen zegt toe om naar 
behoefte van de raad 
(informatie)bijeenkomsten te houden over 
het project Stationsomgeving, ook rekening 
houdend met de agenda van de raad.

Jocko Rensen Nee

Natuurbuffer verweken in 
IPvE

Raadsvergadering 15-04-
2021 4.1. Integraal 
Programma van Eisen 
Odijk-West

Wethouder Dekker zegt toe om het groen 
(natuurbuffer) in het IPvE te verwerken als 
rand rond het Raaphofse Bos.

Ali Dekker Nee

Overzicht budget 
scenario's Engboogerd

Raadsvergadering 01-04-
2021 7.1. Aanvraag 
aanvullend krediet project 
Engboogerdbuurt voor 
scenario-onderzoek en 
projectorganisatie

Wethouder Rensen zegt toe om bij de 
aanlevering van de scenario's mee te 
nemen wat nog beschikbaar is van het 
bestaande budget en wat aan extra budget 
nodig is zodat de raad op basis van een 
overzicht keuzes kan maken tussen de 
scenario's.

Jocko Rensen Nee

Gemeentebreed voorstel 
van toepassing grote 
projecten

Raadsvergadering 01-04-
2021 7.1. Aanvraag 
aanvullend krediet project 
Engboogerdbuurt voor 
scenario-onderzoek en 
projectorganisatie

Wethouder Rensen zegt toe om de vraag 
van dhr. Kool om te komen tot een voorstel 
van toepassing van gemeentebrede kaders, 
richtlijnen en informatievoorziening voor 
kredietaanvragen voor grote projecten in te 
brengen bij het college en terug te komen 
met een antwoord erop (auditfunctie).

Jocko Rensen Nee



Voorbeelden voor de rol 
van de raad bij 
kredietaanvragen

Open Huis 18-03-2021 2. 
Aanvraag aanvullend 
krediet project 
Engboogerdbuurt voor 
scenario-onderzoek en 
projectorganisatie

Wethouder Rensen zegt toe om uit te 
zoeken of er slimme voorbeelden zijn om 
de rol van de raad, zowel vanuit de 
kaderstellende als de controlerende taak), 
bij dit soort kredietaanvragen / projecten 
bij te kunnen houden (bijv. om binnen 
budget te blijven en om over de voortgang 
te rapporteren).

Jocko Rensen Nee

Terugkomen met 
uitgewerkte plannen en 
eventuele knelpunten 
Eikenpad

Raadsvergadering 04-03-
2021 7. Fietsverbinding 
Bunnik - USP (Eikenpad)

De wethouder zegt toe de raad op de 
hoogte houden van het plan. Bij de raad 
terugkomen met de uitgewerkte 
voorstellen, het dekkingsplan en een 
ontwerpbestemmingsplan. Eventuele 
tussentijdse knelpunten voorleggen aan de 
raad.

Ali Dekker Nee

Regeling reductie 
energiegebruik

OpenHuis - Kamer 4-5 
13-02-2020 3. Regeling 
reductie energiegebruik

Als de regeling een jaar van kracht is dan 
volgt een uitsplitsing van resultaten voor 
specifiek gemeente Bunnik

Paul Heijmerink Nee


